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Høringssvar vedr. retningslinjer for juniorklubber

Bestyrelsen finder det problematisk, at tildelingen sker på baggrund af det gennemsnitlige antal børn i 
klubben. Det er uhensigtsmæssigt, hvis klubberne selv opgør dette, idet klubber kunne fristes til at snyde 
på vægtskålen. Ellers synes vi, at de fælleskommunale retningslinjer giver gode og ambitiøse rammer for 
juniorklubberne.
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